
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága nyílt 

ülésén. 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

A Bizottsági ülés ideje: 2023. február 13. napján 9:30 órakor 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Lukács Tamás bizottsági elnök 

Szőnyi István bizottsági tag 

Róth József bizottsági tag 

Simonné Hauzer Mónika bizottsági tag 

Soltész-Vincze Tünde bizottsági tag 

 

Az ülésről távol volt: 

Csernai Ferencné bizottsági tag 

Tokacs Krisztián bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Rácz-Tóth Nikoletta Pénzügyi és Adóhatósági osztályvezető 

Blanár Róbert Sátoraljaújhely-Hegyköz Turizmusáért Egyesület TDM menedzsere 

 

Tanácskozási joggal megjelent: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Blanár Róbert Sátoraljaújhely-Hegyköz Turizmusáért Egyesület TDM menedzsere 

 

Jegyzőkönyvvezető: Nagypál Kitti 

 

Lukács Tamás bizottság elnöke: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 

Pénzügyi Bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 5 tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a napirendi pontokkal kapcsolatban. 

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban javaslat nem hangzott el, az elnök 

szavazásra bocsátotta a napirend elfogadását a meghívóban foglaltak szerint. 

 

Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal – 

egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

 

 



Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés az önkormányzat költségvetésének középtávú tervezésére 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 168/2022. 

(IX.19.) számú határozatának visszavonására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

4. Előterjesztés a Sátoraljaújhely-Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2022. évi 

szakmai munkájáról és gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadására, a 

városnéző gumikerekes kisvonat és a helyi termékpont 2022. évi munkájáról szóló 

beszámoló elfogadására, valamint az Egyesület 2023. évi költségvetési tervének 

jóváhagyására 

Előterjesztő: Dankó Dénes alpolgármester 

 

1. Napirendi pont 

Előterjesztés az önkormányzat költségvetésének középtávú tervezésére 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak van-e szóbeli kiegészítése 

az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Tekintettel arra, hogy kiegészítés nem volt, továbbá kérdés, vélemény nem hangzott el, az elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy az önkormányzat költségvetésének középtávú tervezéséről szóló előterjesztést 

fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 4 igen szavazat és 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

8/2023. (II.13.) határozata 

az önkormányzat költségvetésének középtávú tervezéséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat költségvetésének középtávú tervezéséről szóló 

előterjesztést fogadja el. 

 

2. Napirendi pont 

Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak van-e szóbeli kiegészítése 

az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Tekintettel arra, hogy kiegészítés nem volt, kérdések és vélemények következtek. 

Róth József bizottsági tag: megkérdezte, hogy melyik újság támogatására terveztek 4 millió 

forintot. A Zemplén Televízió műsorszolgáltatásának támogatására 60 millió forintot terveztek, 



megkérdezte, hogy ebbe beletartozik-e a 4 millió forint is. Tudni szerette volna, hogy az épület, 

homlokzat felújítására miért nincs kiadás betervezve.    

dr. Terdik Sándor jegyző: a következő bizottsági ülésre vagy a testületi ülésre megadja a 

válaszokat. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, az elnök szavazásra bocsátotta 

javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet 

megalkotására vonatkozó előterjesztést fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 4 igen szavazat és 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

9/2023. (II.13.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló önkormányzati 

rendelet megalkotásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 

szóló önkormányzati rendelet megalkotására vonatkozó előterjesztést fogadja el. 

 

3. Napirendi pont 

Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 168/2022. (IX.19.) 

számú határozatának visszavonására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak van-e szóbeli kiegészítése 

az előterjesztéssel kapcsolatban. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a 156/2022. számú határozattal fogadta el a testület, hogy átengedi 

a Magyar Állam tulajdonába a Zempléni Vízmű ráeső részét, ezt követően  tárgyalási folyamat 

indult, azzal kapcsolatban, hogy hogyan lehetne ezt a leggördülékenyebben megtenni. A 

168/2022. számú határozattal hozott a Képviselő-testület döntést arról, hogy 5%-os 

tulajdonjogot ad a Magyar Államnak, viszont ez az út nem vezetett célra, ezért kéri, hogy a 

határozatot vonják vissza. 

Tekintettel arra, hogy további kiegészítés nem volt, kérdések és vélemények következtek. 

Róth József bizottsági tag: arról volt szó, hogy azért kell neki az 5%, hogy meg tudja vásárolni 

a többit. 

dr. Terdik Sándor jegyző: gondolkoznak rajta, hogy hogyan lehetne ezt a 

leggördülékenyebben átvinni, de van olyan önkormányzat, ami nem járult hozzá a 

tulajdonszerzéséhez.  

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, az elnök szavazásra bocsátotta 

javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 168/2022. (IX.19.) számú 

határozatának visszavonásáról szóló előterjesztést fogadja el. 



S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal – 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

10/2023. (II.13.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 168/2022. (IX.19.) számú 

határozatának visszavonásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a 2022. szeptember 19-én hozott 168/2022. (IX.19.) számú 

határozatát az előterjesztésben foglaltak szerint vonja vissza. 

 

4. Napirendi pont 

Előterjesztés a Sátoraljaújhely-Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2022. évi szakmai 

munkájáról és gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadására, a városnéző gumikerekes 

kisvonat és a helyi termékpont 2022. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására, 

valamint az Egyesület 2023. évi költségvetési tervének jóváhagyására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy alpolgármester úrnak vagy ügyvezető 

úrnak van-e szóbeli kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dankó Dénes alpolgármester: jó úton indult el az egyesület, második éve próbálnak 

szolgáltatás fejlesztésben gondolkozni városnéző sétákkal túravezetéssel, adott esetben helybeli 

túravezetéssel is. Egyre nagyobb az igény az emberek részéről az ilyen típusú szolgáltatásokat 

igénybevételére. Az elkövetkezendő időszakban vissza fognak térni arra az útra, amelyről a 

koronavírus letérítette őket. 

Blanár Róbert ügyvezető: elindultak egy úton 2021-ben, véleményük szerint általános jellegű 

és tematikus reformkori sétákat érdemes nyújtani a turistáknak. Jó irányba haladnak, ezt 

szeretnék bővíteni és fejleszteni.  

Tekintettel arra, hogy további kiegészítés nem volt, kérdések és vélemények következtek. 

Róth József bizottsági tag: megkérdezte, hogy Vágáshután az üvegkút működik-e még. 

Dankó Dénes alpolgármester: elméletileg igen, gyakorlatilag nem, a fenntartási időszak köti 

őket. 

Soltész-Vincze Tünde bizottsági tag: gratulált az eddigi munkához. Látszik, hogy a fejlődés 

elindult, hatalmas munka van mögöttük.  

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, az elnök szavazásra bocsátotta 

javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 

Sátoraljaújhely-Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2022. évi szakmai munkájáról és 

gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadásáról, a városnéző gumikerekes kisvonat és a helyi 

termékpont 2022. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról, valamint az Egyesület 2023. 

évi költségvetési tervének jóváhagyásáról szóló előterjesztést fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal – 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 



Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

11/2023. (II.13.) határozata 

a Sátoraljaújhely – Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2022. évi szakmai munkájáról és 

gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadásáról, a városnéző gumikerekes kisvonat és a 

helyi termékpont 2022. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról, valamint az 

Egyesület 2023. évi költségvetési tervének jóváhagyásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely - Hegyköz Turizmusáért 

Egyesület 2022. évi szakmai munkájáról és gazdálkodásáról szóló beszámolót, és a városnéző 

gumikerekes kisvonat és a helyi termékpont 2022. évi munkájáról szóló beszámolót fogadja el, 

továbbá az Egyesület 2023. évi költségvetési tervét hagyja jóvá az előterjesztésben foglaltak 

szerint.  

Tekintettel arra, hogy egyéb észrevétel, kérdés és felvetés nem hangzott el, Lukács Tamás 

bizottsági elnök megköszönte a részvételt és a nyílt ülést 9 óra 50 perckor bezárta. 

 

K.m.f. 

 

 

Róth József  sk.      Lukács Tamás sk. 

    Jegyzőkönyv-hitelesítő        Bizottsági elnök 

 

 

 

 

 

 
 


